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Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik 

z działalności międzysesyjnej 

w okresie od 27 marca do 29 kwietnia 2025 r. 

 

1. W dniu 27 marca w Urzędzie Miasta i Gminy Kórnik odbyło się spotkanie, 

w którym udział wzięli burmistrz Przemysław Pacholski, wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły, zastępca kierownika Wydziału Ochrony Środowiska  

i Rolnictwa Krzysztof Ratajczak, inspektor Anna Feszczyn oraz 

przedstawiciele firmy P3 Poznań Park Łukasz Kucharczyk i Mariusz 

Kaźmierczak. Omówiono szczegóły procedowanej obecnie decyzji  

o środowiskowych uwarunkowaniach dla planowanego przedsięwzięcia 

polegającego na budowie zespołu magazynowo – dystrybucyjnego na 

działce o nr ewid. 81, obręb Dachowa. W ramach powyższej inwestycji  

w oparciu o podpisane z Burmistrzem Miasta i Gminy Kórnik porozumienie, 

firma P3 Poznań Park zobowiązała się do sfinansowania  

i wybudowania przedłużenia ulicy Stachowskiej. Budowa drogi wraz  

z infrastrukturą towarzyszącą, znacząco poprawi komunikację oraz ułatwi 

dostęp do pobliskich terenów inwestycyjnych. 

 

2. 28 marca wiceburmistrz Sebastian Wlazły spotkał się  

z Krzysztofem Baraniakiem - Wojewódzkim koordynatorem Ratownictwa 

Medycznego w Wielkopolskim Urzędzie Wojewódzkim w Poznaniu, 

członkiem Krajowej Rady Ratownictwa Medycznego oraz Markiem 

Templewiczem – ratownikiem medycznym Kórnickiego Zespołu 

Ratownictwa. Prywatnie obaj Panowie są mieszkańcami naszej gminy. 

Rozmawiano na temat funkcjonowania systemu ratownictwa medycznego 

w regionie oraz wyzwań, z jakimi się mierzy. 

 

3.  Dnia 1 kwietnia odbyło się spotkanie wiceburmistrza Sebastiana Wlazłego 

z dyrektorką PAN Biblioteki Kórnickiej prof. UAM dr hab. Magdaleną Biniaś-

Szkopek oraz jej zastępczynią Katarzyną Woźniak oraz p.o. Dyrektora PAN 

Zakładu Doświadczalnego w Kórniku „Szkółki Kórnickie” Marią Skrent, 

dotyczące wyznaczenia i doprecyzowania lokalizacji dla przyszłego 

budynku magazynu zbiorów bibliotecznych w obrębie Kórnika. W spotkaniu 

uczestniczył również kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego 

UMiG Kórnik, Mariusz Stodolniak. 
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4. 3 kwietnia w Szkole Podstawowej im. Sprawiedliwych wśród Narodów 

Świata w Kamionkach odbyła się uroczystość odsłonięcia tabliczki 

pamiątkowej przy świeżo zasadzonym dębie pamięci w ramach akcji „Katyń 

– ocalić od zapomnienia”. W tym wydarzeniu uczestniczyli Dyrektor Szkoły 

Podstawowej Wojciech Dziuda wraz z wicedyrektorkami Małgorzatą 

Baraniak i Hanną Gajdek-Szafrańską, prezes Stowarzyszenia Rodzin 

Katyńskich w Poznaniu Wojciech Bogajewski, wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły, przewodnicząca RMiG Anna Maria Andrzejewska,  

ks. Jakub Lechniak, redaktor Łukasz Grzegorowski oraz panie Anna 

Łazuka-Witek i Halina Buda ze Stowarzyszenia Teatralnego Legion.  

 

5. 7 kwietnia oddano do użytku nową halę sportową przy Szkole Podstawowej 

im. Powstańców Wielkopolskich w Robakowie. Uroczystość odbyła się w 

trakcie sportowego święta szkoły – Niebieskich Igrzysk.  

W wydarzeniu uczestniczył między innymi burmistrz Przemysław 

Pacholski, wiceburmistrz Sebastian Wlazły, radni Danuta Paluszkiewicz  

i Andrzej Surdyk.  

 

6. 8 kwietnia wiceburmistrz Bronisław Dominiak i Joanna Grzybowska 

kierownik Wydziału Inwestycji UMiG Kórnik spotkali się  z reprezentantami 

firmy OPTIP z Zielonej Góry. Omawiano zaawansowanie prac i problemy 

terenowo-prawne związane z opracowywaną dokumentacją projektową 

ścieżek rowerowych  Runowo-Pierzchno i Runowo-Kórnik.  

 

7. 9 kwietnia gościł w UMiG Kórnik Dariusz Stasik właściciel Grupy WPiP, 

która zrealizowała wiele inwestycji w całej Polsce, w tym również na terenie 

naszej gminy, co istotne wybudowała także  biogazownię w Iłówcu Wielkim 

w gminie Brodnica. Podczas rozmowy z wiceburmistrzem Sebastianem 

Wlazłym poruszono temat obecnych realizacji prowadzonych przez grupę 

na terenie gminy, oraz bardzo ważny wątek opłacalności i technicznych 

uwarunkowań działania biogazowni.  

 

8. Także 9 kwietnia wiceburmistrz Sebastian Wlazły oraz skarbnik Katarzyna 

Szamałek spotkali się z Kacprem Matuszakiem z firmy Deloitte, który 

przedstawił ofertę doradztwa podatkowego i prawnego dla samorządu.  

 

9. Także 10 kwietnia wiceburmistrz Sebastian Wlazły oraz pracownicy 

Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych z kierownik Ewą Kędziorą wzięli 

udział w szkoleniu dotyczącym Ordynacji podatkowej oraz procedur 

podatkowych. Prof. dr hab. Leonard Etel wraz z zespołem przedstawił 
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między innymi zasady prowadzenia kontroli podatkowych, etapy 

postępowania, możliwości odwoławcze itp.  

 

10. Również 10 kwietnia wiceburmistrz Sebastian Wlazły spotkał się  

z rzeczoznawcą majątkowym Tomaszem Załeckim, z którym omówił 

zagadnienia związane z operatami szacunkowymi dotyczącymi opłaty 

adiacenckiej i renty planistycznej oraz wyceną gruntów na terenie naszej 

gminy.  

 

11. Tego samego dnia gościła w UMiG Kórnik wiceprzewodnicząca Sejmiku 

Województwa Wielkopolskiego Agnieszka Wiśniewska. Wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły omówił z nią założenia wniosków o dofinansowanie 

budowy boisk i obiektów sportowych jakie urząd złożył do Urzędu 

Marszałkowskiego. Staramy się o dofinansowanie m.in. budowy strefy 

sportowo-rekreacyjnej obejmującej boisko, oświetlenie dojazdowe i 

infrastrukturę w Koninku przy ul. Radiowej (działka 90/12) oraz budowy 

wielofunkcyjnego boiska z wyposażeniem sportowym i infrastrukturą 

pomocniczą w Szczodrzykowie, przy ul. Ogrodowej. 

 

12. 11 kwietnia w Kancelarii Notarialnej w Poznaniu wicestarosta Tomasz 

Łubiński oraz wiceburmistrz Sebastian Wlazły w obecności Hanny 

Kwiatkowskiej dyrektor Wydziału Gospodarowania Mieniem Starostwa 

Powiatowego w Poznaniu i Agnieszki Blejwas specjalisty Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami UMiG Kórnik podpisali akt notarialny - 

umowę darowizny przekazującą na rzecz Miasta i Gminy Kórnik od Powiatu 

Poznańskiego działkę położoną w obrębie Dachowa  

o obszarze 3521 m2, której wartość oszacowano na kwotę 154.185,00 zł. 

Działka zgodnie z zapisami aktu notarialnego stanowi drogę publiczną. 

Przejęcie przedmiotowej nieruchomości związane jest m.in. z planowaną 

budową ścieżki pieszo-rowerowej z Dachowy do Szczodrzykowa przy  

ul. Nowina. 

 

13.  11 kwietnia odbyła się w hotelu Przylądek Daglezja konferencja „Ochrona 

jezior kórnickich” zorganizowana przez Stowarzyszenie Jeziora Kórnickie 

przy dofinansowaniu z budżetu Miasta i Gminy Kórnik.  

W programie znalazło się pięć referatów: 

• prof. UPP dr hab. inż. Bogdan Chojnicki – „Przyczyny i skutki zmiany 

klimatu”, 

• inż. Jan Suszczyński „Półwysep Szyja – od historii do teraźniejszości”, 

• Samuel Odrzykowski  „Zagrożenia dla awifauny lęgowej na terenach 
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jeziornych Pojezierza Poznańskiego  - wpływ działalności człowieka i zmian 

środowiskowych”, 

• dr hab. inż. Mariusz Korytowski – „Mała retencja – wielka sprawa”, 

• prof. UPP dr hab. inż. Adam Zydroń – „Reforma planowania 

przestrzennego – główne założenia reformy”. W konferencji uczestniczyli 

także przewodnicząca RMiG Anna Maria Andrzejewska, wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły, radny Jerzy Walczyk oraz radni rady powiatu Dominika 

Buczkowska, Anna Kabacińska, Seweryn Waligóra oraz Armin 

Niewiadomski, w spotkaniu udział wzięła również dr Ilona Potocka  

z Wydziału Nauk Geograficznych i Geologicznych Katedry Turystyki  

i Rekreacji UAM, kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

UMiG Sławomir Zakrzewski wraz z swoim zastępcą Krzysztofem 

Ratajczakiem, Katarzyna Gomułkiewicz z Nadleśnictwa Babki, 

przedstawiciele Policji, mieszkańcy, a także wielu innych znakomitych 

gości. 

 

14. 12 kwietnia wiceburmistrz Sebastian Wlazły uczestniczył  

w inauguracji sezonu motorowego - Moto Kamionki - zorganizowanego 

m.in. przez Sołectwa Kamionki Stare oraz Kamionki Przy Lesie. Natomiast 

dzień później wziął udział  w rozpoczęciu zawodów rowerowych Solid MTB. 

 

15. 15 kwietnia burmistrz Przemysław Pacholski wziął udział  

w odsłonięciu nowej tabliczki przy dębie pamięci Zygmunta Tłoka 

zasadzonego w 2010 roku w Radzewie w ramach akcji „Katyń – ocalić od 

zapomnienia”. W uroczystości uczestniczyli także: Jerzy Lechnerowski – 

były burmistrz, Antoni Kalisz – były wiceburmistrz, prezes Stowarzyszenia 

Rodzin Katyńskich w Poznaniu - Wojciech Bogajewski, radny MiG Kórnik 

Michał Buchwald, Alicja Serwatkiewicz, Anna Łazuka-Witek, przedstawiciel 

Ochotniczej Straży Pożarnej Tadeusz Kozicz, przedstawiciel Straży 

Miejskiej Norbert Góźdź oraz przewodniczący Rady Rodziców przy SP 

Radzewo Łukasz Duszczak. Tabliczkę odsłoniła reprezentująca rodzinę 

Zbigniewa Tłoka pani Małgorzata Nawojczyk-Bolewska. 

 

16. 16 kwietnia wiceburmistrz Bronisław Dominiak i Joanna Ogierman 

zastępca kierownika Wydziału Inwestycji UMiG Kórnik spotkali się  

z przedstawicielami spółki Aquanet w ramach comiesięcznych konsultacji 

zaawansowania prac planistycznych i realizacji inwestycji wodno-

kanalizacyjnych na terenie naszej gminy.  

17. W dniu 16 kwietnia 2025 roku w Urzędzie Miasta i Gminy Kórnik odbyło 

się spotkanie dotyczące wydania decyzji o środowiskowych 
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uwarunkowaniach dla planowanego do realizacji przedsięwzięcia 

polegającego na budowie przedłużenia drogi ul. Stachowskiej wraz  

z zespołem magazynowo – dystrybucyjnym na działce o nr ewid. 81, obręb 

Dachowa. W spotkaniu udział wzięli wiceburmistrz Miasta i Gminy Kórnik 

Sebastian Wlazły, zastępca kierownika Wydziału Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa Krzysztof Ratajczak, inspektor Anna Feszczyn oraz 

przedstawiciel inwestora P3 Poznań Park pan Łukasz Kucharczyk. 

Podczas spotkania omówiono m.in. przewidywany termin zakończenia 

postępowania. 

 

18. 18 kwietnia burmistrz Przemysław Pacholski wraz ze strażnikami 

miejskimi, w obecności wiceburmistrza Sebastiana Wlazłego, sekretarz 

Iwony Pawłowicz-Napieralskiej, komendanta Komisariatu Policji   

w Kórniku podkom. Pawła Michalskiego oraz głównego specjalisty   

ds. zamówień publicznych Violetty Górczak-Mieloch, powitali nowy 

radiowóz marki Mercedes Citan, który zasilił flotę naszej Straży Miejskiej. 

Pojazd dostosowany do potrzeb SM wyposażony został m.in. w specjalną 

klatkę do przewozu zwierząt. 

 

19. 23 kwietnia gościła w Kórniku delegacja Gminy Kobierzyce,  

w tym zastępca wójta Rafał Krasicki, przewodniczący rady gminy Wiesław 

Szwed, radni oraz urzędnicy, a także reprezentanci ich partnerskiej gminy 

z czeskich Kobierzyc. Podczas wizyty goście mieli okazję zwiedzić 

najpiękniejsze zakątki Kórnika, a podczas spotkania w ratuszu i Domu 

Integracji Międzypokoleniowej wymieniono się doświadczeniami. 

 

20. 24 kwietnia burmistrz Przemysław Pacholski wraz z kierownik Urzędu 

Stanu Cywilnego Katarzyną Obiegałką odwiedził panią Zofię Przybylską, 

która tego dnia obchodziła setne urodziny. Burmistrz przekazał życzenia od 

premiera oraz samorządu Kórnika a także upominek i kosz róż. Dzień 

później zastępca kierownika USC Łukasz Błaszyk przekazał życzenia i 

upominek obchodzącej 101 urodziny pani Zofii Grzempie z Biernatek.  

 

21. W dniu 25 kwietnia wiceburmistrz Sebastian Wlazły uczestniczył  

w obradach Związku Międzygminnego „Schronisko dla Zwierząt”  

w Skałowie. Gremium powołało nowy zarząd związku w składzie: Szymon 

Matysek – przewodniczący, Bogdan Kemnitz zastępca przewodniczącego, 

oraz członkowie Artur Ostatkiewicz, Sebastian Wlazły i Grzegorz Parszuto. 

Powołano także nowy skład komisji rewizyjnej oraz komisji skarg, wniosków 

i petycji.  
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22. 27 kwietnia 2025 roku w Przedszkolu Leśna Drużyna  

w Kamionkach odbył się Gminny Przegląd Taneczny "Roztańczone 

Przedszkolaki". Swoje umiejętności zaprezentowali młodzi tancerze  

z Przedszkola Leśna Drużyna w Kamionkach, Przedszkole nr 1 im. Misia 

Uszatka w Kórniku, Przedszkole nr 2 "Cztery Pory Roku" w Kórniku–Bninie 

i Przedszkole Kolorowy Świat w Szczodrzykowie. 

 

23. 28 kwietnia odbył się konkurs na stanowisko dyrektora Szkoły 

podstawowej im. Jana Wójkiewicza w Radzewie.  


